

Ref.: HO 10\3\2025\668

الرقم: م ر 668/2025/3/10

Date: 2nd September 2025

التاريخ: 2 سبتمبر 2025

Customs Notice No. (8) of 2025

إعلان جمركي رقم (8) لسنة 2025

Customs Privileges

الامتيازات الجمركية

Dear our Valued Customer,

عملائنا الكرام،

Within the endeavors of Ras Al Khaimah Customs to maintain the proper documentation and archiving of the previously granted customs privileges, it has been decided to invite all our customers who have previously obtained any privilege or facilitation from Ras Al Khaimah Customs to register in the Customs Privileges e-Service anew through the digital portal of Ras Al Khaimah (RAK Digital) by 31st December 2025. The registration will involve attaching the previous administrative approval concerning the granted customs privilege in order to ensure the continuation of such a privilege.

Kindly, note that any previous customs privilege or facilitation that has not been registered through the digital portal of Ras Al Khaimah (RAK Digital) shall be revoked by the beginning of 2026.

في إطار سعي جمارك رأس الخيمة للحفاظ على عملية توثيق وأرشفة الامتيازات الجمركية الممنوحة سابقاً، فقد تقرر دعوة المتعاملين الحاصلين على أي امتياز أو تسهيل سابق من جمارك رأس الخيمة إلى التسجيل من جديد في خدمة الامتيازات الجمركية الإلكترونية عبر بوابة رأس الخيمة الرقمية في موعد أقصاه 31 ديسمبر 2025 بإرفاق الموافقة الإدارية السابقة الخاصة بالامتياز الجمركي الممنوح، وذلك لضمان استمرارية العمل بذلك الامتياز.

كما نحيطكم علماً بأنه سوف يتم إلغاء أي امتياز أو تسهيل جمركي سابق لم يتم تسجيله عبر بوابة رأس الخيمة الرقمية مع بداية عام 2026.

Dr. Rashid Rashid Al Mehrezi

د. راشد راشد المحرزي

Director General

المدير العام

عبد راشد

